
Protokół Nr 3/11 
z posiedzenia komisji gospodarki mienia komunalnego i budżetu 

dnia 24 lutego   2011 r. 

Rozpoczęcie posiedzenia godz. 10 00

Zamknięcie posiedzenia komisji godz. 1140

Posiedzenie komisji otworzył i prowadził Przewodniczący Komisji Hubert Lis , który powitał
wszystkich obecnych na posiedzeniu .
W posiedzeniu udział wzięli członkowie komisji  zgodnie z listą obecności stanowiącą załącznik do
protokołu  oraz Wójt Gminy Kazimierz Szaranowicz , Zastępca Wójta Jerzy Makowski i w części
dotyczącej spraw finansowych Skarbnik Gminy Wiesława Łoch .
Na podstawie listy obecności przewodniczący komisji stwierdził quorum , przy którym komisja
mogła obradować i podejmować  prawomocne decyzje i opinie .
O terminie posiedzenia członkowie komisji zostali powiadomieni  pisemnie, otrzymując materiały
w tym projekty uchwał .
Porządek posiedzenia komisja przyjęła w brzmieniu jak niżej : 

1.Zatwierdzenie porządku obrad 

2.Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji 

3.Zaopiniowanie projektów uchwał na sesję, która odbędzie się w dniu 28 lutego 2011 r.

4.Ocena realizacji  zadań w zakresie ochrony środowiska oraz wywozu odpadów 

   komunalnych z trenu gminy 

   Stanowisko  komisji na sesję  

5.Sprawy różne 

6.Zamknięcie posiedzenia komisji

Ad.1
Jak wyżej.
Ad.2
Komisja protokół  Nr 2/11 z posiedzenia z dnia 31 stycznia  2011 r.  przyjęła  jednogłośnie bez
odczytywania .
Ad.3 
Przewodniczący komisji  odczytał projekty uchwał , uzasadnienia do projektów uchwał przedstawił
wójt lub zastępca  albo  skarbnik , po uzyskaniu  wyjaśnień na zadane pytania lub wątpliwości  ,
komisja zaopiniowała projekty uchwał jak niżej :  
-  projekt   uchwały Nr V/27/11 w sprawie wyrażenia opinii  dotyczącej zmiany nazwy Gminy-
Miasto Stargard Szczeciński z siedzibą w Stargardzie Szczecińskim
Wójt  Gminy  poinformował  ,że  na  obrady  sesji  został  zaproszony  Prezydenta  Miasta  do
przedstawienia spraw związanych z projektem uchwały, a przede wszystkim kosztów związanych
ze  zmianą nazwy miejscowości  .
Członkowie  komisji  zdecydowali  jednogłośnie   ,że  swoją  opinię  wyraża  na  sesji  podczas
głosowania nad projektem uchwały, po uzyskaniu wyjaśnień . 

  - projekt  uchwały Nr V/28/11 w sprawie nabycia przez Gminę Stargard Szczeciński lokalu  
    mieszkalnego    z  przeznaczeniem za lokal socjalny
  Zastępca Wójta przedstawił uzasadnienie do w/w projektu uchwały informując m.in. ,że na całą 
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operację przeznaczono 100 tys zł . Do tego mieszkania ma być przeniesiona rodzina z Rogowa 15 ,
ponieważ   budynek ten nie nadaje  się do  zamieszkiwania . Osoby , które mieszkają obecnie  w
mieszkaniu w Małkocinie mają zajęcie  komornicze , a  pośrednik szuka mieszkania dla tych osób .
Członkowie komisji podczas dyskusji na d tym projektem uchwały wskazywali inne mieszkania na
terenie gminy jak np. radna Sylwia Więcek mówiła o mieszkaniach w Koszewie , radny Kuźma w
Pęzinie .

 Komisja  jednogłośnie i pozytywnie zaopiniowała w/w projekt uchwały . 
- projekt  uchwały Nr V/29/11 w sprawie poboru podatków w drodze inkasa  - komisja jednogłośnie
  i pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały ,
- projekt  uchwały Nr V/30/11w sprawie zaciągnięcia pożyczki 
- projekt uchwały Nr V/31/11  w sprawie zaciągnięcia kredytu bankowego
Skarbnik Gminy – przedstawiła w/w projekty uchwał , a komisja jednogłośnie i pozytywnie 

 zaopiniowała te projekty uchwał .
-projekt  uchwały Nr V/32/11 w sprawie protestu wyborczego – komisja jednogłośnie i
 pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały .
Wójt Gminy przypomniał  ,że radni w materiałach otrzymali również dwa projekty

 uchwał, jeden dotyczy określenia zasad dofinansowania i unieszkodliwiania odpadów
 zawierających  azbest  oraz  drugi  w sprawie zasad przyznawania środków przeznaczonych na
dofinansowanie  zadań w zakresie budowy indywidualnych oczyszczalni ścieków .
Wójt  poprosił  o  to  ,aby  radni  dokładnie  zapoznali  się  z  tymi  projektami  ,  bo  na  następnym
posiedzeniu komisji będzie na ich temat dyskusja .
Podczas krótkiej  dyskusji  radni  zwrócili  uwagę   na to,  że zapis  § 5 ust.  2   daje możliwość
ubieganie się o dofinansowanie wspólnot mieszkaniowych , a nic nie mówi się o spółdzielniach
mieszkaniowy .
Radna Sylwia Więcek – zapytała się co z materiałami zawierającymi azbest,   znajdującymi się przy
drogach .
Wójt Gminy – wyjaśnił ,że w takim przypadku gmina będzie musiała zebrać i wywieść .
Radny Kuźma – też, poinformował o złożonym eternicie w Pęzinie koło starych silosów .
Ad.4
Przewodniczący komisji  poprosił  o dyskusję  odnośnie informacji  jaką  otrzymali  radni  na temat
oceny realizacji zadań  w zakresie ochrony środowiska  oraz wywozu odpadów komunalnych z
trenu  gminy  Stargard  Szczeciński  i  poinformował  ,że  MPGK porozsyłał  aneksy do  umów na
wywóz nieczystości  tj.  do ceny ,  gdzie trudno z tego pisma wywnioskować  jaka jest  cena za
pojemnik miesięcznie .
Przewodniczący zaznaczył ,iż należy się zająć tymi osobami którzy nie mają podpisanych umów na
wywóz nieczystości . 
Zastępca Wójta odnosząc się do informacji m.in. powiedział , że po przeprowadzonych kontrolach
w roku 2010  udało się co niektórych  mieszkańców zmobilizować do tego ,aby podpisali umowy .
Ponadto wójt poinformował ,że na bieżąco co miesiąc firmy weryfikują  umowy i o tym fakcie
informują gminę .
Przewodniczący  komisji  wobec  braku  uwag  ze  strony  członków  komisji  podał  do  protokołu
przyjętą opinię komisji w brzmieniu jak niżej : 
Komisja  Gospodarki  Mienia  Komunalnego  i  Budżetu  przyjęła  informacj ę  i  pozytywnie
odniosła  się  do  realizacji  zadań   w  zakresie  ochrony  środowiska  oraz  wywozu  opadów
komunalnych z terenu Gminy Stargard Szczeciński . 
Informacja stanowi załącznik do protokołu . 
Ad.5
Przewodniczący komisji  zapytał  czy zostanie wyremontowana droga z Grabowa do Małkocina
skoro dzieci z Grabowa  będą uczęszczać do szkoły w Małkocinie .
Wójt Gminy odpowiedział , że jest konieczność wyremontowania tej drogi .
Kolejno wójt poruszył temat dotyczący dalszego działania Szkoły Podstawowej w Koszewie i 
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powiedział ,że nie przygotował pod obrady sesji  projektu uchwały w sprawie likwidacji tej 
szkoły ,bo  po przeprowadzonych dyskusjach  i prośbie mieszkańców oraz  konsultacjach z radnymi
wójt  postanowił ,dać szansę Stowarzyszeniu jeszcze na jeden rok . 
Drugą  sprawę  jaką  wójt  poruszył  dotyczyła  remontu  budynku  znajdującego  się  w  sąsiedztwie
szkoły z przeznaczeniem na świetlicę wiejską i tutaj wójt zaproponował , aby unieważnić przetarg
na remont tego budynku i przez ten rok gmina  przekona się   czy Stowarzyszenie przejmie szkołę.
Jeżeli  tak  się  nie  okaże  ,  to  wówczas  świetlica  wiejska  będzie  w  budynku  szkoły  .  Wójt
poinformował ,że przez ten rok zaproponuje mieszkańcom ,  aby korzystali  z pomieszczeń  tego
budynku obok szkoły ,  bez jego remontu , bo zdaniem wójta tak należy obecnie  rozwiązać  tą
spraw. 
Radna Sylwia Więcek  jako mieszkanka Koszewa zabierając głos w tej sprawie m.in. powiedziała,
że  atrakcyjniejszym  budynkiem  na  świetlice  jest  budynek  szkoły  i  jeżeli  Stowarzyszenie
poprowadzi za rok szkołę , to należy wrócić do remontu budynku na świetlicę wiejską . Radna
powiedziała ,że finansujemy  prowadzenie szkoły mimo ,że mieszkańcy długo czekali na świetlicę,
a biorąc pod uwagę dalsze funkcjonowanie  szkoły należy przyjąć zaproponowane rozwiązanie .
Pomieszczenia budynku są do przyjęcia powiedziała radna , ale należy wspomóc boisko przy tym
budynku .
Wójt Gminy – odnośnie boiska  odpowiedział ,że boisko jest przy jeziorze .  
Kolejno  wójt  poinformował   jak  przedstawia  się  w  cyfrach   liczba   dzieci  ,  które  powinny
uczęszczać do szkół podstawowych na terenie gminy i gimnazjum , a tak nie jest .Powiedział o
podjęcie działań m.in. przez dyrektorów szkół , aby pozyskać tych uczniów .
Ponadto wójt poinformował o tym ,iż miasto przymierza się do zabrania budynku w którym obecnie
mieści się gimnazjum gminne , bo chcą ten budynek jako właściciele przeznaczyć na Sąd . 
Radny Mateusz Jarosz powiedział ,że jedną z przyczyn tego ,że dzieci ze Strachocina jeżdżą do
szkół w Stargardzie jest brak nauki języka angielskiego . 
Przewodniczący komisji poruszył temat  niemieckich grobów znajdujących się  na cmentarzach na
terenie  gminy, a  ich pomysł  dotyczył propozycji   budowy Lapidarium , budowa miała by   być
sfinansowana przez pomysłodawcę.
Wójt Gminy –powiedział m.in. ,że tutaj powinni wypowiedzieć się również mieszkańcy , że
mogłoby być to np. jedno miejsce na terenie gminy .
Ad.6
Wobec wyczerpania porządku posiedzenia Przewodniczący Komisji Hubert Lis podziękował
wszystkim za udział i zamknął posiedzenie .
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